

Title (en)

A PROCESS FOR PRODUCING A NUMBER OF PLINTHS, AND AN ARRANGEMENT FOR CARRYING OUT THE PROCESS.

Title (de)

EIN VERFAHREN ZUM HERSTELLEN EINER ANZAHL VON STÜTZENELEMENTEN UND EINE EINRICHTUNG ZUM AUSFÜHREN DES VERFAHRENS.

Title (fr)

PROCEDE DE PRODUCTION DE PLINTHES, ET AGENCEMENT PERMETTANT LA MISE EN OEUVRE DU PROCEDE.

Publication

EP 0111531 A1 19840627 (EN)

Application

EP 83901957 A 19830610

Priority

SE 8203707 A 19820615

Abstract (en)

[origin: WO8400042A1] Process for producing a number of plinths (1), particularly pile-type plinths, with a baseplate (7) or a similar construction element supported on the said plinths (1), and also to an arrangement for carrying out the said process. The invention makes possible the rational, quick, simple and economical production of a plurality of plinths (1) with a baseplate (7) etc. supported thereon. At least one casting mould (4) with a shape corresponding substantially to the said plinth (1) is designed to have its sides covered over with a filling material (5), such as macadam, for example, preferably up to the level (6) from which it is desired that the said plate (7) should extend, after which the plinth (1) and the plate (7) are cast, preferably in a single step.

Abstract (fr)

Procédé de production de plinthes (1), en particulier des plinthes du type à piliers, avec une plaque de base (7) ou un élément de construction similaire supporté sur lesdites plinthes (1), et agencement permettant de mettre en oeuvre ce procédé. L'invention permet de produire de manière rationnelle, rapide, simple et économique une pluralité de plinthes (1) qui supportent une plaque de base (7) etc. Au moins un moule de coulage (4) ayant une forme correspondant sensiblement à celle de la plinthe (1) est conçue pour que ses côtés soient recouverts avec un matériau de remplissage (5), tel du macadam, par exemple, de préférence jusqu'au niveau (6) à partir duquel l'on désire que s'étende ladite plaque (7), après quoi la plinthe (1) et la plaque (7) sont coulées, de préférence en une seule étape.

IPC 1-7

E02D 27/01

IPC 8 full level

E02D 27/01 (2006.01); **E02D 27/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

E02D 27/01 (2013.01); **E02D 27/14** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8400042 A1 19840105; EP 0111531 A1 19840627; SE 447142 B 19861027; SE 8203707 L 19831216

DOCDB simple family (application)

SE 8300239 W 19830610; EP 83901957 A 19830610; SE 8203707 A 19820615